
The Group strives to promote the love of reading among young people 
through its SHKP Reading Club. Group Executive Director Christopher Kwok 
led the SHKP Reading Club to host a reading sharing session at Shamshuipo 
Kaifong Welfare Association Primary School, an extended activity of the 
Read to Dream programme. He shared his reading experience with over 
70 senior primary students and recommended Chronicles for Children, A 
Treasure Hunt for Hong Kong’s Return to the Motherland. This pictorial book, 
published under the sponsorship of the Group, allows students to learn 
more about Hong Kong history and STEM. In the sharing session, Mr Kwok 
explained how he manages his busy work schedule properly to allocate 
time for reading every day. He also encouraged the students to explore 
more about Hong Kong and the mainland through reading, and gain a 
deeper understanding of the rich Chinese culture and history, as well as 
general science.

集團一直以來透過新閱會，積極向青少年推廣愉快閱讀。早前集團

執行董事郭基泓便率領新閱會到深水埔街坊福利會小學，在「新地齊

讀好書」的後續分享活動上，與70多名高小學生談閱讀。他特別向

同學推介由集團贊助出版的《兒童「地方志」：回歸尋寶》繪本，讓他

們可以一邊認識香港歷史，一邊學習相關的STEM知識。席間郭基

SHKP Reading Club spreads the joy of reading to students in Sham Shui Po 
新閱會向深水埗學生傳遞「喜閱」

The SHKP Reading Club organizes a book-sharing session at Shamshuipo Kaifong Welfare Association Primary School
新閱會早前在深水埔街坊福利會小學舉辦閱讀分享會

Over 70 senior primary students attend a reading sharing session, an 
extended activity of the Read to Dream programme
70多名高小學生參與「新地齊讀好書」的後續分享活動

泓更暢談自己如何在繁忙的工作中，保持每日閱讀的習慣；同

時也鼓勵同學，除了認識香港，更要循不同途徑認識國家，透

過閱讀接觸豐富而深厚的中華文化及歷史、了解不同的科普知

識。
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